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	Bijvoeglijke naamwoord - Adjectivum

	Bijvoeglijke naamwoorden worden in het Latijn Adjectiva genoemd. 
Er zijn drie verschillende soorten bijvoeglijke naamwoorden. Hier zijn de vormen van de woorden op -is. Die worden van twee uitgangen genoemd, omdat er aparte uitgangen zijn voor mannelijk (m) en onzijdig (n). Alle vormen van het vrouwelijk zijn gelijk aan he mannelijk.
De stam van deze bijvoeglijke naamwoorden eindigen allemaal op een medeklinker.
· woorden op -is       e.g.    fortis

	Nv
	
	-is
	-is
	-e
	Oefening

	Sin
	Nom
	grav – is
	grav – is
	grav – e
	welke vorm kan

	
	Gen
	grav – is
	grav – is
	grav – is
	grave zijn?

	
	Dat
	grav – i
	grav – i
	grav – i
	gen.    .f

	
	Acc
	grav – em
	grav – em
	grav – e
	     .     .f    én

	
	Abl
	grav – e
	grav – e
	grav – e
	     .Plur.

	Pl
	Nom
	grav – es
	grav – es
	grav – ia
	welke vorm kan

	
	Gen
	grav – ium
	grav – ium
	grav – ium
	gravium zijn?

	
	Dat
	grav – ibus
	grav – ibus
	grav – ibus
	     .      .

	
	Acc
	grav – es 
	grav – es 
	grav – ia 
	     .      .

	
	Abl
	grav – ibus 
	grav – ibus 
	grav – ibus 
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